
  GROENLINKS 
 
 
SP GroenLinks 
 
Vragen ten behoeve van het vragenkwartier 12 oktober. 
 
Groenlinks en de SP  maken zich ernstig zorgen over de ontstane situatie  rondom de re-
integratie opdrachten van de gemeente Den Helder. Er is veel onduidelijkheid bij zowel 
instellingen als bij raadsleden. Het lijkt ons goed dat de wethouder de kans krijgt om een 
en ander toe te lichten. Daarom stellen wij de volgende vragen. 
 
1.Waarom heeft de wethouder de raad pas in juni 2009 geïnformeerd over een contract 
dat al in juni 2008 is afgesloten? 
 
2.Er zijn (in de commissie en verschillende documenten) veel redenen genoemd waarom 
Noorderkwartier en de gemeente Den Helder geen contract meer hebben met elkaar. Wat 
is de echte reden dat Noorderkwartier op dit moment geen aannemer is van de re-
integratieopdrachten? 
 
3.Wat is de reden dat Noorderkwartier nu wel weer een plek in de keten krijgt? 
 
4.Is er sprake van het voorbereiden van verlengen en/of vernieuwen van het contract van 
WNK. 
Zo ja, wat is de reden hiervan? 
 
5.Wat verstaat de wethouder onder het begrip regiegemeente? 
Hoe gaat de wethouder de regie houden als hij de regievoering uitbesteed aan een van de 
ketenpartners? 
 
6.Is de wethouder voornemens eerst met de raad te overleggen alvorens een nieuw 
contract mbt de re-integratie af te sluiten? 
 
Rachel Post, fractievoorzitter SP Den Helder 
Nel Dol, fractievoorzitter GroenLinks Den Helder 
 


